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                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

  

 Na terenie Gliwic miejscu przystanków komunikacji ZTM są zabudowane 

tablice SDIP. 

Tablice mają zabudowane kamery. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy wszystkie zabudowane kamery są podpięte do monitoringu miejskiego? 

- czy tylko te, które zostały zabudowane na zlecenie  miasta CP, Plac Piastów? 

- jeżeli nie wszystkie to czy miasto może wystąpić do ZTM o możliwość 

przełączenia ich pod system monitoringu miejskiego. 

Zapewne to rozwiązanie poprawi bezpieczeństwo mieszkańców i przyjezdnych. 

 

 

 

  

 

  

                                                                          Jan Pająk 
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